



<b>Sted:</b>	Gildesalen, Straussvej 90
<b>Dato og tid:</b>	Onsdag den 1. november 2023 kl. 19-21

<b>Deltagere:</b>	Steffen, Kirsten, Nadine, Lene, Vinni, Ulla og Paul
<b>Fraværende:</b>	
<b>Mødeleder:</b>	Lene
<b>Referent:</b>	Vinni
<b>Forplejning:</b>	Nadine

	Ansvarlig	Dagsorden	Orientering, drøftelse eller beslutning
1.	Mødeleder	Drøftelse og godkendelse af dagsorden	Godkendt
2.		Opfølgning på referat fra sidste afd. bestyrelsesmøde	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Hækplanterne bliver klippet ned og der bliver sat nye i hvor der er plads.</li> <li>- Råderet, der skal søges om tillades til alt hvad der skal bygges her ude. Byggetilladelse skal selv betales af beboerne. Boligselskabet skal have det rettet inde på hjemmesiden. Vi retter det inde på Straussvej siden, når vi har modtaget det fra kontoret.</li> <li>- Fibernet er ikke færdig anlagt og hvis beboerne observere noget, omkring ujævne fliser mm. skal der reageres.</li> </ul>
3		Orientering fra boligkontoret	Der er rettet med hæk klipning i vedligehold. Der SKAL rettes i husorden når vi har god tid. Næste ordinært afdelingsmøde bliver i maj.
5.		a. Henvendelse fra beboer angående parkering på handicapplads uden gyldigt blåt handicapskilt	<ul style="list-style-type: none"> <li>a. Vi opfordrer til at alle beboere respekterer handicappladserne. Vi følger op i situationen.</li> <li>b. Lave juledekorationer lørdag d. 25. november. i tidsrummet 10- 14 Hvor der bliver serveret gløgg, saftvand,</li> </ul>



	<p>b. Skal vi arrangere /opstarte en beboeraktivitet mere i 2023?</p> <p>c. Bestyrelsens økonomiske midler til beboeraktiviteter? Hvor mange penge får vi årligt til beboer-relaterede aktiviteter? Vi kan ikke leve med at boligselskabet ikke vil oplyse noget konkret, det forhindrer os i at få overblik og “tænke stort” med hensyn til aktiviteter</p>	<p>æbleskiver mm. Der vil være gran, mos, ler, oasis. Beboerne skal selv medbringe lys, fade. Det vil koste 20 kr at deltage og børn er gratis.</p> <p>c. Vi vil gerne have drøftet regnskabet med Rene på næste møde i 2024. Vi vil gerne have et fast beløb, så vi ved hvad vi har at gøre godt med, i fremtiden til beboeraktiviteter.</p>
8	Nyt fra medlemmerne/hvad sker der i afdelingen lige nu?	Vi følger op på halloween og ser om det er noget der skal gentages næste år. Eller om der skal arrangeres fastelavn.
9	Næste møde	14 Dec. 15:45 i gildesalen.